
 
Передвиборча програма кандидатки на посаду голови студради ВСП 

«Чернігівський фаховий коледж інженерії та дизайну КНУТД» студентки 2-го курсу 

спеціальності Графічний дизайн Кутяк Катерини.  

Самоврядування – важлива частина студентського життя кожного навчального 

закладу. Активна участь в житті коледжу збагачує повсякденну рутину студентів 

приємними враженнями і яскравими моментами, які вони запам’ятають на все подальше 

життя. Саме тому дуже важливо правильно організувати цю галузь. 

На посаді голови студради я планую: 

1. Організація профорієнтаційної роботи, залучення нових абітурієнтів, в тому 

числі і через розвиток соціальних мереж коледжу, їх активне ведення. 

2. Організація волонтерської діяльності коледжу, проведення благодійних заходів 

та акцій. 

3. Проведення різноманітних заходів, що зможуть дати змогу проявитися 

студентам і урізноманітнити студентське життя, наприклад тематичні дні, 

організація свят, конкурсів, майстеркласів. Також важливим є підтримання та 

продовження вже започаткованих в коледжі традицій. 

4. Активне залучення студентів до життя коледжу, надання їм права вибору ідей 

заходів для проведення. 

5. Організація заходів для студентів 1-го курсу, що допоможе їм адаптуватися до 

навчання та знайти нових друзів. 

6. Проведення тренінгів на цікаві і важливі для студентів теми. 

7. Надання студентам інформації про можливі конкурси, заходи, олімпіади, 

залучення їх до наукової роботи. 

8. Облаштування зон відпочинку, місць де студенти можуть відпочивати між 

парами. 

9. Екологічні заходи: сортування сміття, проведення акцій з прибирання території, 

висадки дерев тощо. 

10.  Запровадження зворотнього зв’язку, платформи де студенти можуть лишати 

свої пропозиції щодо організації життя коледжу. 

11.  Залучення студентів до різноманітних спортивних заходів та змагань. 

12. Створення заходів по інтересах, задля комунікації студентів різних 

спеціальностей. 



Моя мета- покращення життя коледжу, створення комфортних умов для студентів, 

бажання приходити до закладу, не лише заради навчання, а й заради саме таких 

цікавих заходів, комунікації з іншими студентами, можливості проявити себе. 

Адже якщо навчання приносить задоволення, то і результати від нього будуть 

значно кращі, а саме якісне і комфортне навчання – провідна мета кожного 

навчального закладу. 

  



Передвиборча програма кандидата на посаду голови 

студентської ради коледжу  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Саричева Ігоря  

Всім привіт. Я студент 1курсу групи ОМД-124. 

Я хочу зробити коледж краще і сподіваюсь, що ви в цьому 

мені допожете. 

Мої ідеї щодо коледжу: 

1. Щомісяця проводити психологічні тижні (день без 

портфелів(якась альтернатива), день в чорному, день 

обіймів і тд.) 

2. Проводити більше квестів для студентів по коледжу 

або на вулиці (за сприятливих умов) 



3. Скринька передбачень та пропозицій: кожен студент чи 

вчитель при вході в коледж може взяти з коробочки 

папірець та дізнатися своє передбачення на день 

4. Влаштувати, скажімо так, психологічну секцію, куди 

студенти можуть приходити та ”виливати” свою душу. 

Оскільки психолог незавжди може допомогти, тому що 

це педагог і як правило йому складно довіряти 

5. Також влаштувати більше різних секцій та гуртків. 

*Наприклад створити читацький клуб, оскільки багато 

підлітків зараз читає різні книги, комікси, манги, 

манхви и тд. 

*Наприклад створити музичний клуб, оскільки зараз 

багато хто гарно співає, читає реп, грає на музичних 

інструментах. 

6. Зробити в коледжі ”Чілзону”. Розставити пуфики;        

лавки, диванчики чи стільчики зі спинкою; музичний 

центр; фотозону 

7. Покращити косметичний, та й загалом, стан коледжу  

Загалом є багато різних ідей, яких тут і не запишеш, але 

описано лише дрібниці. 

Якщо брати загально, то хочеться побільше веселого, бо 

останні роки нагнали на нас непереборного суму. І зараз, 

коли хтось говорить про навчання, на думку приходить 

лише повсякденна рутина.  

Саме тому коледж має стати веселим та приємним місцем 

де немає місця для суму. 

Також хочеться почути ваші ідеї та пропозиції щодо змін. 



 

Передвиборча програма кандидата на посаду голови студради ВСП 

«Чернігівський фаховий коледж інженерії та дизайну Київського 

національного університету технологій та дизайну» студента І курсу 

групи АВД-124 Киченка Богдана. 

 

        Тільки у цьому році я став студентом коледжу, але у мене вже є 

ідеї для його покращення. Моє спілкування з одногрупниками, та не 

тільки, дає ще більше уявлення про якісь загальні недоліки коледжу, 

які бажано було б вирішити.  

         Для покращення коледжу маю такі пропозиції, кожна з який буде 

обґрунтована нижче:  

 

1. Зробити більше кабінок у жіночому туалеті. 

 Зараз у коледжі переважна частина студентів – дівчата. На 

кожній перерві до туалету стоїть величезна черга. Декому доводиться 

чекати по 10-15 хвилин і це завдає великого дискомфорту.  

2. Зробити можливість розрахунку у буфеті коледжу не тільки 

готівкою, але й картою. 

 Більшість студентів отримують соціальну або академічну 

стипендію, котра йде в електронному вигляді на карту кожного із них. 



У нашому районі, де знаходиться навчальний заклад, дуже мало 

банкоматів для зняття коштів і взагалі не дуже зручно ходити з 

фізичними грішми. 

 

3. Зробити місця для відпочинку студентам. 

           Студентам є місця у внутрішньому дворі та буфеті, але більшість мріє 

про окрему «Чіл-Зону». Тим паче ті, хто навчаються на третіх-четвертих 

курсах кажуть, що деякі аудиторії пустують. Чому б там не зробити місця для 

відпочинку від навчання? 

4. Удосконалити косметичний стан коледжу. 

           Покриття на коледжі лущиться, а із зовнішньої сторони підвіконня 

коричневого кольору залишає сліди на руках та одязі навіть якщо на секунду 

торкнутися його.  

5. Створити окрему аудиторію для людей, котрі люблять малювати та 

організовувати конкурси малюнків з нагородами кожного тижня. 

           У частини студентів, особливо тих, хто пішов навчатися за 

спеціальністю Дизайн, велика тяга до малювання. Таким чином можна їх 

заохотити до більшого розвитку своїх талантів.  

6. Створити гуртки для студентів, котрі хочуть освоїти мови 

програмування. 

           Я впевнений, що студенти котрі справді хочуть спробувати себе у 

цьому, або хочуть покращити свої навички будуть відвідувати гурток.  

7. Кожної середи проводити флешмоби на різні теми. 

           Зараз багато хто веде свою сторінку в Instagram і було б доречно 

реалізовувати флешмоби. Це також покаже, що коледж та його студенти не 

нудні, а доволі веселі, енергійні та вигадливі.   

8. Удосконалити сайт коледжу. 

           Сайт виглядає трішки застаріло, особливо у 2024 році, коли розвиток 

комп’ютерних технологій йде стрімкими кроками. Для мене було не дуже 

зручно їм користуватися. 

9. Розробити план для культурно-пізнавального відпочинку студентів 

перших-других курсів. 

 Декілька разів на місяць відвідувати музеї, визначні місця міста, або 

навіть боулінг-клуби чи караоке. Це все заради більшого зближення та 

відпочинку студентів від стресу під час навчання.  

 

 

          Я вважаю, що викладачам потрібно завжди дослухатися до студентів, 

щоб побачити якісь недоліки у системі коледжу. Також потрібно 

підтримувати енергійність студентів та робити їх життя у коледжі набагато 



цікавішим ніж просто однотонно писати ручкою у зошиті. Потрібно, щоб 

студенти працювали у команді та розвивалися різнобічно. 

 


